
Evalueringsmøde 
mellem 

Færgen og Transportudvalget 
Søndag d. 22. august 2010 

 
Deltagere: 
Tunøfærgen:  
  Overfarstleder Bjarne Mølgaard 
  Maskinmester Per Floris 
Tunøfestival, Transportudvalg: 
  Næstformand Pelle Clausen 
  Transportudvalgsformand Qrt Jensen (referent) 
 
Mødet var sat op for at evaluere samarbejdet mellem Tunø festivalen og Tunøfærgens personale. 
 
Trods store problemer med opmagasinering af gods på Hou havn, der i år var temmelig kaotisk,  
lykkedes det alligevel. 
 
Hjælpen på Omøsundfærgen var OK. 
 
1 toiletvogn bør opsættes før festivalen, der skal kunne benyttes af de medarbejdere og gæster der 
kommer tidligere. Dette skal tages op med VVS, Rengøring og Camping. 
 
Færgen vil gerne have at betaling af musikere på færgen bliver koordineret med 
Indkvartering/Musik (Tina). Tina må godt kontakte Per Floris eller Bjarne Mølgaard. 
Færgen vil prøve at der bliver lavet 2 bure specielt kun til gear og instrumenter til festivalen, som 
der så mærkes med band-navn, etc.. Denne mærkning bliver i samarbejde med Transportudvalget. 
 
Færgen har udtrykt ønske om at lave lidt hygge omkring gæster der venter i Hou havn, mens der 
ventes på næste færge. 
Eventuelt kunne der gives armbånd på, så vores kunder ikke skal til at stå i kø en gang til. 
 
OPRÅB: Avis stativer har nu stået på Hou havn siden festivalen og de er stadig ikke afhentet af 
Stifttidende. Bent Sundgaard HAR fået besked, men der er ikke sket noget. 
Spørgsmål: Kommer festivalen ikke til at betale for de stativer? 
 
Mødet afsluttede med en let frokost, som Festivalen trakterede. 
 
 


